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Protokoll från styrelsemöte F2–HT14
Alumnirummet, kl. 12.15 tisdagen den 9 september 2014

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Johan Andersson förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Johan Andersson
Daniel Damberg
Malin Petersén
Sara Månsson
Erik Söderberg

Johanna Lägnert
Eric Johansson
David Israel
Linus Blomgren
Christina Rönngren

Elias Brange
Alexander Theofanous TLTH
Daniel Milve

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Näringslivsansvarig Erik Söderberg utsågs att, jämte ordförande Johan Andersson, justera pro-
tokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att godkänna dagordningen.

§ 6 Meddelanden

Daniel Milve meddelade att det skulle vara val till riksdag, landstingsfullmäktige samt kommun-
fullmäktige söndagen den 14 september och att om man inte tänkt förtidsrösta så borde man
inte vara »knakelibrakbakis».

Vice kårordförande med utbildningspolitiskt ansvar Alexander Theofanous meddelade att kår-
fullmäktige skulle ha möte den 18 september samt att kårestivalen skulle äga rum den 9 septem-
ber.

§ 7 Kvartplussamtal

Presidiet meddelade att de önskade ha enskilda samtal med styrelsens ledamöter för att utvärdera
arbetet. Dessa skulle äga rum i läsvecka sex och en doodle för tidsbokning skulle skickas ut i
läsvecka fyra.
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§ 8 Beslutsuppföljning

Taget Beslut Ansvarig Redovisning
F06–VT14 Styrelsetröjor Sara Månsson F03–HT14

Inga beslut fanns att följa upp.

§ 9 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F13–HT13 Fösarbetsbelastning Kärnstyrelsen F02–VT14
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johanna Lägnert F03–VT14

Fösarbetsbelastning: Vice ordförande Sara Månsson föredrog ärendet och föreslog att ett möte
hålles i läsvecka fem där förslag på hur fösets arbetsbelastning skulle kunna minskas kan dryftas.
Mötet menade även att de fritextsvar som inkommit från enkäten om fösval skulle sammanställas.
Styrelsen beslutade

att flytta redovisningsdatum till F4–HT14

§ 10 Användandet av rum 139

Kärnstyrelsen föreslog att det rum i Mattehuset som -sektionen givits tillstånd att använda
till studieplatser istället skulle brukas som styrelse- och mötesrum och att SK skulle omvandlas
till ett bokningsbart grupprum. Detta då det redan finns ganska många studieplatser samt att
fler förhandlas fram på Fysicum medan SK är litet för trångt för alla de uppgifter det förväntas
uppfylla. Styrelsen uttryckte sitt gillande och tyckte att ordförande Johan Andersson skulle lyfta
frågan på den följande onsdagens husmöte.

§ 11 Frågor till husmöte

Ordförande Johan Andersson efterlyste frågor att taga upp på husmötet onsdagen den 10 sep-
tember. Styrelsen undrade bland annat hur anslagstavlor får sättas upp på väggarna i Hil-
bertrumskorridoren, när SALTO-lås skall installeras till bunkern, hur väggar får dekoreras i
Mattehuset samt påtalade att vissa dörrar är tröga och osmidiga.

§ 12 Arbetsmiljön på SK

Styrelsen diskuterade arbetsmiljön på SK då många finner det svårt att arbeta där eftersom det
ofta är relativt fullt. Mötet menade att nyckeln var ömsesidig respekt och att man skall kunna
säga till om arbetsro behöves och få sin vädjan hörsammad. Styrelsen diskuterade även huruvida
servern borde flyttas till caféförrådet.

§ 13 Övrigt

Kassör Malin Petersén meddelade att hon gärna tager emot förslag till frukosten på nollelördagen.

Styrelsen diskuterade filmen till nollegasquen.

Cafémästare Elias Brange undrade om ett städskåp eller dylikt kunde sättas upp i caféförrådet
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för att caféförrådet inte skall vara så oorganiserat. Mötet menade att cafémästaren borde tala
med prylmästaren.

Daniel Milve undrade om styrelsen fortfarande hade intresse av en vaxstämpel men -symbolen.
Det hade styrelsen.

§ 14 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 17 september klockan 12.15 i Alumnirummet.

§ 15 O.F.M.A.

Ordförande Johan Andersson förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Johan Andersson
Ordförande

Daniel Damberg
Sekreterare

Erik Söderberg
Justerare


